

Informacja
o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza)
szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły publicznej
w roku budżetowym 2025

zaktualizowanych na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017r. o finansowaniu zadań oświatowych (*t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 754 poz., 1562, poz. 1572*).

I. Szkoły publiczne

1. Wysokość wskaźnika zwiększającego dla szkół publicznych, w których jest realizowany obowiązek szkolny lub nauki, niebędących szkołami specjalnymi wynosi 1,065.

2. Wysokość dotacji na jednego ucznia w szkole publicznej, w której realizowany jest obowiązek szkolny lub obowiązek nauki, niebędącej szkołą specjalną wynosi:

w liceum ogólnokształcącym – 1.126,06 zł (*z uwzględnieniem wskaźnika zwiększającego*)

3. Wysokość dotacji na jednego ucznia (słuchacza) w publicznej szkole, w której nie jest realizowany obowiązek szkolny lub obowiązek nauki, niebędącej szkołą specjalną, kształcącej w systemie zaocznym wynosi:

w liceum ogólnokształcącym dla dorosłych – 243,25 zł

w szkole policealnej dla dorosłych:

zawody:

- a) technik administracji lub technik bezpieczeństwa i higieny pracy – 324,34 zł
- b) technik usług kosmetycznych – 429,75

4. Wysokość dotacji na jednego ucznia (słuchacza) w publicznej szkole, w której nie jest realizowany obowiązek szkolny lub obowiązek nauki, niebędącej szkołą specjalną, kształcącej w systemie stacjonarnym wynosi:

- a) zawody medyczne – 1.127,10 zł

5. Wysokość dotacji na jednego uczestnika kwalifikacyjnych kursów zawodowych prowadzonych w szkole publicznej – 291,90 zł

II. Szkoły niepubliczne

1. Wysokość dotacji na jednego ucznia w szkole niepublicznej, w której realizowany jest obowiązek szkolny lub obowiązek nauki wynosi:

w technikum :

- zawody grupa C - 1.586,00 zł

- zawody grupa D - 1.537,25 zł

2. Wysokość dotacji na jednego ucznia (słuchacza) w niepublicznej szkole dla dorosłych, kształcącej w systemie zaocznym wynosi:

w liceum ogólnokształcącym dla dorosłych – 4,05 zł

w szkole policealnej dla dorosłych:

- zawody:

a) technik administracji lub technik bezpieczeństwa i higieny pracy - 83,52 zł

b) technik usług kosmetycznych – 188,93 zł

c) zawody medyczne:

- kształcenie w systemie zaocznym – 691,65 zł

- kształcenie w systemie stacjonarnym – 693,27 zł

Wieluń, dnia 31-03-2025r.

STAROSTA
Maciej Bryś